
     Protokół Nr 48/22 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, które odbyło się 27 maja 2022 r., w godz. 12.00 – 12.49, w trybie obrad 

zdalnych.  

Zawiadomienie o posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 2. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Spraw Rodziny – Waldemar Wrona. 

 

Przebieg posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Waldemar Wrona otworzył posiedzenie. Członkowie Komisji 

przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z wykonania planów finansowych za 2021 rok 

przedłożonych przez samodzielnie, publiczne zakłady opieki zdrowotnej, dla których 

podmiotem tworzącym jest Województwo Świętokrzyskie. 

2. Informacja Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego  

o stanie sanitarnym województwa świętokrzyskiego w 2021 roku.  

3. Informacja z realizacji projektu „Informatyzacja Placówek Medycznych 

Województwa Świętokrzyskiego”, współfinansowanego w ramach RPOWŚ 2014-

2020.  

4. Sprawy różne. 

Materiał do pkt 2. stanowi załącznik do akt XLVII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego zaś sprawozdania finansowe z pkt. 1 i informacja z pkt. 3. są załącznikami 

do akt Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny.  

 

Ad 1.                                            

Radni otrzymali sprawozdania z wykonania planów finansowych za 2021 rok samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest 

województwo świętokrzyskie (zał. nr 3). 

Wykonanie planu finansowego Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach zreferował 

dyrektor jednostki Bartosz Stemplewski.  

 

W dyskusji udział wzięli: radny Grzegorz Gałuszka, radny Piotr Żołądek oraz dyrektor 

Bartosz Stemplewski. Rozmawiano na temat stanu uregulowania kwestii finansowo-



organizacyjnych szpitala tymczasowego działającego przy Wojewódzkim Szpitalu 

Zespolonym w Kielcach, skutkach inflacji oraz podniesienia minimalnego wynagrodzenia.     

 

Wykonanie planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Onkologii omówiła Agnieszka 

Syska, Zastępca dyrektora ds. finansowo-administracyjnych ŚCO. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego  

im. Św. Rafała w Czerwonej Górze omówił dyrektor jednostki, Youssef Sleimann.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Dane dotyczące wykonania planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii 

przedstawił dyrektor jednostki, Piotr Kiełbowski. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wykonanie planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej 

Górze omówił dyrektor placówki, Mariusz Gil.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Informację z wykonania planu finansowego Świętokrzyskiego Centrum Ratownictwa 

Medycznego i Transportu Sanitarnego przedstawiła dyrektor Marta Solnica.  

 

Uwag nie zgłoszono.   

 

Wykonanie planu finansowego Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy w Kielcach 

omówił Mariusz Goraj.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja przyjęła sprawozdania.   

 

Ad 2. 

Informacje o stanie sanitarnym województwa świętokrzyskiego w 2021 roku przedstawiła 

Joanna Ciborowska zastępca Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego w Kielcach. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny przyjęła informację   

 

 



Ad 3.  

Informację z realizacji projektu „Informatyzacja Placówek Medycznych Województwa 

Świętokrzyskiego”, współfinansowanego w ramach RPOWŚ 2014-2020 omówiła Monika 

Świercz, kierownik Departamentu IT (zał. nr 4). 

 

Radny Leszek Wawrzyła chciał wiedzieć czy w tym projekcie bierze udział Sekretarz 

Województwa, jeśli tak jakie wynagrodzenie otrzymuje. 

 

Monika Świercz potwierdziła udział Sekretarza Województwa w ww. projekcie.  

 

Radny Leszek Wawrzyła poprosił, aby to pytanie przekazać dyrektorowi Departamentu IT, 

Robertowi Janusowi.  

 

Radna Agnieszka Buras, zapytała czy w kraju wystąpiły przypadki małpiej ospy. 

 

Joanna Ciborowska wyjaśniła, że wg. stanu na dzień dzisiejszy nie odnotowano takich 

przypadków.   

 

 

Ad 4. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

          Waldemar Wrona  

Protokół sporządziła: Maria Ganczarek 

 

 

 

 

 


